

# Fermatic Q4 推入式醒发箱

## Fermatic Q4 Roll in Prover

醒发箱，延时醒发箱和冷藏醒发箱  
Prover, Retarder and Freezer Provers



Sveba-Dahlen Fermatic Q4 是一款低能耗，最新一代醒发箱，配有触摸屏控制面板和80mm厚的聚氨酯不锈钢腔壁。醒发箱门装有钢化玻璃观察窗，有3个密封良好且可自动关闭箱门的门铰链。Fermatic Q4应用了延迟和冷藏醒发方面的最新技术，也可以用于储存预烤面团，满足在6-10个小时内连续焙烤提供新鲜面包的需求。

Sveba-Dahle's Fermatic Q4 is a completely new generation of provers built for low energy consumption and first class dough handling. Fermatic Q4 is equipped with a touch screen control panel and 80 mm polyurethane stainless steel walls. The door is fitted with a hardened glass window and 3 strong hinges that seal efficiently and close the door automatically. Fermatic Q4 has the latest technology within retarding and proving, as well as Dough On Demand, which means that ready to bake dough can be preserved and baked sequentially over a period of up to 6-10 hours.

## 产品特点和优势

- Fermatic Q4 是利用冷藏醒发、延时醒发和现烤面团技术而研发的设备，旨在满足第二天的新鲜面包生产需求
- 风扇速度可调，可以根据需求提供精确的风量，以降低对面团的影响
- 模块化设计，不锈钢材质
- 80MM的聚氨酯不锈钢腔壁可把冷气/热量储存在醒发箱内部，可大幅减少能耗

## FEATURES AND BENEFITS

- Fermatic Q4 has been developed to meet tomorrow's production requirements with regard to techniques within Freezing-Proving, Retarding-Proving and Dough On Demand
- The speed of fans is adjusted according to the requirements to circulate precisely the right amount of air and process the dough as gently as possible
- Strong modular cabinet design in stainless steel
- Effective 80 mm polyurethane insulation in closed units keeps the cold/heat in the cabinet and reduce the energy consumption dramatically



坚固的醒发箱门，带3个门铰链及钢化玻璃观察窗。  
7英寸触摸屏控制面板，可根据实际需要，独立控制湿度、温度、冷却及风扇速度。

The door construction is robust with three hinges and hardened glass window. 7" touch screen control panel. The levels of humidity, temperature, cooling and fan speed can be controlled individually depending on needs and requirements.

## 选项

- 通道式设计
- 坚固的不锈钢门（替代玻璃门）

## OPTIONS

- Tunnel execution
- Solid stainless steel doors (replace glass in the door).

## 技术参数 SPECIFICATIONS

型号 (宽度 X 深度) MODEL WIDTH X DEPTH	产能烤盘尺寸 RACK CAPACITY 700 X 550mm	产能烤盘尺寸 RACK CAPACITY 800 X 660mm	风扇数量 NO. OF FANS	加热 HEATING EFFECT	延时醒发箱 COOLING EFFECT RETARDER	冷藏醒发箱 COOLING EFFECT FREEZER
1000 X 1200	1	1	1	2 kW	1.0 kW	1.1 kW
1000 X 1600	2	1	1	4 kW	1.8 kW	1.4 kW
1000 X 2000	3	2	1	4 kW	2.0 kW	1.4 kW
1600 X 1000	2	1	2	4 kW	1.8 kW	2.0 kW
1600 X 1200	2	2	2	4 kW	1.8 kW	2.0 kW
1600 X 1600	4	2	2	6 kW	3.1 kW	2.9 kW
1800 X 1000	2	1	2	4 kW	2.5 kW	2.8 kW
1800 X 1200	2	2	2	4 kW	2.5 kW	2.8 kW
1800 X 1600	4	2	2	6 kW	4.3 kW	3.1 kW
1800 X 2200	6	4	3	8 kW	4.4 kW	3.9 kW
1800 X 2800	8	6	3	10 kW	5.5 kW	3.9 kW
2000 X 1600	5	4	3	8 kW	4.4 kW	4.0 kW
2000 X 2400	9	6	3	10 kW	5.8 kW	4.0 kW

DeRui Food Equipment (Shenzhen) Co.,Ltd.

### 德瑞食品设备（深圳）有限公司

深圳市南山区田厦国际中心  
(桃园路与南光路交汇处) A-2306  
邮编518000  
电话：+86 755 8657 1799  
传真：+86 755 8657 9896  
邮箱：info@dr-foodtech.com  
网址：www.dr-foodtech.com

**DR | FOODTECH**  
德瑞食品设备